

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- vxorem receptam in nauem, fugæ comitem
 habere cœperat) consilio Theodoti & Achillæ
 exciperent, hortarenturque vt ex oneraria in
 eam nauem, quæ obulam procefferat, trans-
 scenderet. quod cum fecisset, princeps Romani
 nominis, imperio arbitrioque Ægyptii manci-
 pii, C. Casare, P. Seruilio Coss. iugulatus
 3 est. Hic post tres consulatus & totidem
 triumphos, domitumque terrarum orbem, san-
 ctissimi ac præstantissimi viri, in id euecti su-
 per quod ascendi non potest, duodevexagesi-
 mum annum agentis, pridie natalem ipsius,
 vitæ fuit exitus. in tantum in illo viro a se
 discordante Fortuna, vt cui modo ad victoriam
 4 terra defuerat, deesset ad sepulturam. Quid
 aliud quam nimium occupatos dixerim, quos
 in ætate & tanti & patris nostri seculi viri fe-
 fellit quinquennium? cum a C. Atilio & Q.
 Seruilio Coss. tam facilis esset annorum diges-
 tio. quod adieci, non vt arguerem, sed ne
 arguerer.
- I CAP. LIV. Non fuit maior in Casarem,
 quam in Pompeium fuerat, regis eorumque,
 quorum is auctoritate regebatur, fides. quippe
 cum venientem eum tentassent insidiis, ac
 deinde bello laceffere auderent, vtrique summo
 imperatorum, alteri superstiti mentis pœnas
 2 luere suppliciiis. Nusquam erat Pompeius cor-
 pore, adhuc vbique nomine: quippe ingens
 partium eius fauor bellum excitauerat Africum.
 quod